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Целью дипломной работы является изучение организации учебного 

процесса в учреждении высшего образования Республики Беларусь. Объектом 

дипломной работы является учебный процесс. Предмет исследования – 

организация учебного процесса в учреждении высшего образования 

Республики Беларусь. 

Значимость работы заключается в том, что в ней изучена динамика 

удовлетворённости организацией учебного процесса у студентов, а уровень 

удовлетворённости является показателем эффективности учения. 
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The purpose of the graduation work is to study the organization of the 

teaching process in the institution of higher education of the Republic of  Belarus. 

The research subject of the graduation work is the teaching process. The subject of 

the study is the organization of the teaching process in the institution of higher 

education of the Republic of Belarus. 

The significance of the work lies in the fact that the dynamics of satisfaction 

with the teaching process organization among the students has been studied in it, and 

the level of satisfaction is an indicator of the effectiveness of teaching. 
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